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Zusammenfassung

        
Unfallmechanismus, Befund und Röntgenbilder von 7 jungen Männern im Alter zwischen 13 und 16 Jahren mit Abrißfrakturen der Tuberositas tibiae wurden analysiert und die Patienten 2-4 Jahre nach dem Unfall nachkontrolliert. Die Unfälle hatten sich mit einer Ausnahme bei Hoch- und Weitsprung oder Fußballspiel ereignet. 4 Patienten wurden operiert, 3 Patienten konservativ behandelt. Die Klassifikation der Fraktur und die Operationsindikationen werden diskutiert. Bei der Nachkontrolle waren die Patienten beschwerdefrei und sportlich gleich aktiv wie vor dem Unfall.


      
        
Summary

        
Avulsion fractures of the tibial tuberosity occurred in 7 adolescents. Their ages ranged from 13 to 16 years. With one exception the fracture occurred while the patients were engaged in vigorous sports, particularly soccer and jumping. Open reduction was necessary in 4 patients with dislocation of the tibial tuberosity. Closed reduction was successful in 1 patient while two patients were treated via cast immobilisation. In all patients there was a total disappearance of symptoms within 3 months to 4 years. A classification scheme and the indications for surgery are discussed.
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  >
  
  

    
  

  
    
      
        


      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 3.239.243.235
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  